
-----Postoupil(a) Tomáš Úlehla/ODS/Snem/CZ dne 19.2.2013 15:50 ----- 

Komu: karel škvarenina <___________>
Od: Tomáš Úlehla/ODS/Snem/CZ
Datum: 17.2.2013 03:53
Předmět: Odpověď: 

Prasátko, nechrochtej, a nastuduj si informace !

-----karel škvarenina <___________> napsal(a): ----- 

Komu: <ulehlat@psp.cz>
Od: karel škvarenina <___________>
Datum: 13.2.2013 19:31
Předmět: (Bez názvu)

Pane poslanče, 

to co jste chtěl prosadit, ohledně likvidace solárních panelů, je nehorázná drzost. Jak si něco 
takového můžete dovolit? Co na to říká Vaše svědomí? Zajímají Vás vůbec obyčejní lidé, kteří 
se skládají v ceně elektřiny na blahobyt pár jedincům, co vlastní solární elektrárny? Jste jen 
bezpáteřní člověk, kterého zajímají jen peníze, bez ohledu na státní rozpočet nebo ostatní 
občany státu. Jen mi je záhadou, proč jste to udělal? Buď jste zkorumpovaný fotovoltaickou 
lobby nebo jste tak hloupý, že jste si to neuvědomil. A pak je tu třetí možnost, že jste majitel 
nebo spolumajitel solární elektrárny. Oni annonymní akcie dokážou divy, co? Nakonec Vám 
připomenu jedno přísloví: NA KAŽDOU SVINI SE VAŘÍ VODA. 

 
S pozdravem Karel Škvarenina

=

-----Postoupil(a) Tomáš Úlehla/ODS/Snem/CZ dne 19.2.2013 15:49 ----- 

Komu: "karel škvarenina" <___________>
Od: Tomáš Úlehla/ODS/Snem/CZ
Datum: 17.2.2013 03:54
Předmět: Postoupit: Odpověď: Fw: pro p. Ulehlu

Info pro nezasvěceného sprosťáka...

-----Postoupil(a) Tomáš Úlehla/ODS/Snem/CZ dne 17.2.2013 03:53 ----- 

Komu: Barbora Jägrová/sekretariat_ODS/Snem/CZ@Snem
Od: Tomáš Úlehla/ODS/Snem/CZ
Datum: 16.2.2013 17:21
Kopie: ___________
Předmět: Odpověď: Fw: pro p. Ulehlu

Vážená paní, 

 

     jsem zpravodajem předmětného sněmovního tisku č. 730, a nemám důvod předkládat a 
vyhodnocovat jen některé pozměňovací návrhy, podané v zákonné lhůtě !!! Proto jsem si 
nechal odborně posoudit i předmětné dva body, které se nyní staly terčem hysterie, ačkoliv po 
jejich neschválení jsem již nijak nereagoval, ani se nedomáhal jejich opětovného zařazení, a 
prostě přijal výsledek hlasování takový, jaký byl. 

 

mailto:ulehlat@psp.cz


     Nemám, a ani jsem nikdy neměl, s FVE nic společného, proto mé stanovisko berte jako čistě 
profesionálně a objektivně zhodnocené řešení dané situace. Zákony mají ctít zásadu obecnosti, 
snadné vymahatelnosti a srozumitelnosti, resp. mají platit stejně pro všechny bez rozdílu, a 
tak jsem neměl problém podpořit návrh, který říká, že stejně jako u jiných elektrovýrobků a 
elektrozařízení po skončení jejich životnosti zajistí ekologické zneškodnění jejich výrobce či 
dodavatel na trh... Co je na tom špatného ? 

 

     Vím kdo a proč nechce takové opatření, a čas ukáže, kdo je skutečným "tunelářem" (šušká 
se, o předem vytipované, a některými mými kolegy z ODS velmi podporované, mj. V. 
Menclem, společnosti ASEKOL), podílníkem na v prvopočátku velmi výhodných investicích do 
FVE (kupní smlouvy by měly být archivovány nejen v ČEZ, ale rozhodně na Katastrálních 
úřadech), a kdo chtěl "propašovat" (jak se o mně bulvárně píše) spravedlivé, a tedy mnou 
načtené systémové, ale i dobře kontrolovatelné, řešení... 

 

     Mám naprosto čisté svědomí, legálně jsem se přihlásil k odborně a věcně 
správně podanému pozmřeňovacímu návrhu, přijal demokratický výsledek hlasování, a teď již 
se jen nestačím divit, co se kolem toho roztočilo za cirkus a teatrální show !!! Proč asi ?

     S pozdravem

 
Tomáš Úlehla

 

  
-----Barbora Jägrová/sekretariat_ODS/Snem/CZ napsal(a): ----- 

Komu: Tomáš Úlehla/ODS/Snem/CZ@Snem
Od: Barbora Jägrová/sekretariat_ODS/Snem/CZ
Datum: 14.2.2013 12:45
Předmět: Fw: pro p. Ulehlu

Vážený pane poslanče,

přeposlílám Vám mail z podatelny/uložiště dokumentů PSP.

Krásný den přeji

Barbora Jägrová
sekretariát 
----------------------------------------
Poslanecký klub ODS Parlamentu ČR
Sněmovní 4, 118 26 Praha 1
tel.  + 420 257 173 602

----- Postoupil Barbora Jägrová/sekretariat_ODS/Snem/CZ v 14.02.2013 12:45 -----

můžete mi vysvětlit jako vašemu voliči proč jste navrhoval podporu 
fotovoltiků? 
případně bych Vás rada navštívila 
___________


